
vragen voor het college 
 
vragen na bekendmaken locatie elektriciteitsstation. 
 
voorzitter, 
na bekendmaking van het voornemen van Enexis om een extra station te plaatsen in Genhout 
krijg ik de ene na de andere klacht binnen over de keuze van de locatie. 
ik heb hier wel wat moeite mee hoe er gecommuniceerd wordt.  
Het is op deze manier gewoon wachten op kritische vragen van burgers. Ik heb de antwoorden 
niet misschien u wel. 
 
1 bij het bepalen van een locatie wordt er dan allen naar de goedkoopste manier gekeken of 
ook naar de leefomgeving? 
2 waarom worden direct betroffene niet even schriftelijk geïnformeerd? 
3 150 meter verderop staat nog en trafohuisje waarom net op die plek?  
4 waarom niet dit huisje uitbreiden of versterken? 
 
tot zover 
 
Dany Pirson 
 


